



Protokoll
ÖSTERSUND 2004-11-03

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 04-11-03 kl 19.00

Plats: Klubbstugan "Torpet".

Deltagare: SZW, GHN, CVM, TIR.

§1 Mötes öppnande och ordf hälsade välkomna. CVM valdes att skriva protokoll.

§2 Val av justeringsman; TIR utsågs till justeringsman.

§3 Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.

§4 Rapporter

Clustret; Clustret fungerar bra efter installationen av Internet med bredbands uppkoppling.

Repeater; Kort diskussion om Echolink där fråga ställdes om Echolink inte bör ligga på en egen frekvens.

R5 ej upprättad då samordnad transport ej kunnat ordnas.

Packet; Störningar på 2 meter, tillsyn nödvändig.

Samband; TIR med på upptaktsmöte för SnowRally, som skall gå den 4-5 februari med första start kl 15 på fredag. Vissa förändringar av sträckorna, 12 st, jämfört med 2004. Start på Stortorget.

Contest; Resultatet MT september och oktober blev bra för klubben, segrar i både CW- och SSB-delen. Sammanfattade resultat finns bara till och med juli, men allt tyder på att vi efter 10 månader leder totalt i båda delarna.

SI9AM; CQWW SSB kördes av SM3EAE och SM3WMU. SI9AM har fått en donation (kontanter) av XYL till Curt, SM3MHD, som gick bort i våras.

Donationen är enligt donationsbrevet avsedd att vara en reserv för betalning av kommande hyror.

Torpet; Internet är klart och fungerar bra! Formellt avtal för bealning av utrustning skall inom kort skrivas, surftiden är gratis. Tvåmeter stationen som hör hemma i köket skall återställas. Planerar att nästa år byta 2 metern i HF-chacket till en 70-cm station. Tyvärr får vi inte den hytt (som varit aktuell) från en störbuss, bussen var såd från centralt håll.

VHF/UHF; VHF-gruppen vill köpa en transverter, 500 kr utöver årets budget behövs för ändamålet.

Övriga rapporter; Certifikatkursen startade med fem deltagare

§5 Beslut i samband med rapporter

VHF-gruppen tilldelas 500 SEK utöver ordinarie budget för inköp av transverter.

TIR får uppdraget att kolla och åtgärda problem med störningar på packet.



GHN uppdras att samordna transport för uppsättandet av R5.

- §6 Kursverksamhet
Ny Certifikatkurs skall planeras till senvintern nästa år. Förhoppningen är att få 5-7 kursdeltagare.
- §7 Föreningsdag
Vi är inbjudna att medverka i en föreningsdag på Ängsmogården (december).
- §8 Aktiviteter
Styrelsen efterlyser förslag till aktiviteter på torsdagsmötena, med fördel ingår att fullfölja med ett genomförande av förslagen.
- §9 Kvarstående frågor.
Ordförandebeslut att lämna bidrag till bensinkostnaderna för att besöka SM3-mötet under förutsättning av att minst tre personer finns i bilen, vilket blev fallet.
- §10 Mastförsäljning
Försäljning av en mast är på gång, klubbens bud är 3 000 kr eftersom den som är intresserad är medlem i klubben. Utgångsbudet var 4 500 kr. GHN gavs i uppdrag att slutföra försäljningen med spekulanten.
- §11 Nästa möte
Beslutades att hållas den 5 december kl. 14.00 på Torpet.

Lars Aronsson/CVM
Sekreterare

Sven Andersson/TIR
Justeringsman